
 

Skolebestyrelse for Damhusengens Skole 
 
Dato: 18. juni 2025 

 

Tid: 16.00 til 18.00 – derefter ud og 
spise. 
 
Mødes på skolens spritnye kontor. 

 

 

BEMÆRKNINGER 
1. Godkendelse af 

dagsorden 
• Godkendelse af dagsorden. 

- Orientering om 
skoleåret 2025 ift. 
data. 

- Karakter, fravær, 
læringsopsamling. 

2.  

De sidste karakterer kommer først i morgen, hvor der er sidste 
eksamensdag. Indtil nu er alle elever mødt op og har gennemført 
eksamen.  
Vi har været i censorring med fire skoler og der har været lidt 
udfordringer i samarbejdet. Der er lidt nogle kritiske stemmer skolerne 
imellem og det har ikke været helt let.  
Ledelsen er tæt på lærerne og censor for at sikre, at det er en god 
oplevelse.  
Ledelsen indkalder afgivende 9.årgangsteam til læringssamtale i 
starten af næste skoleår, som skal give viden, der kan bruges 
fremadrettet og som kan drage paralleller til standspunktskaraktererne.  
 
Karaktererne og vores nationale trivselsundersøgelse bliver samlet 
datamæssigt i starten af det nye skoleår.  

Inklusionsdrøftelse 
Bilag; oplæg og udkast 
til mødet i februar i 
områdeforvaltningen – 
her er fokus på 
elevtrivsel og 
mangfoldige 
børnefællesskaber.  
 
Mangfoldige 
børnefællesskaber i 
skoler og dagtilbud | 
Københavns Kommune 
  

Opsamling fra det åbne skolebestyrelsesmøde.  
Fremmødet var ikke så stort som antal tilmeldte.  
 
Vi har dette punkt på ved hvert møde. Det er et punkt, der er i familie 
med ”mangfoldige børnefællesskaber”. 
Bilagene er det politiske skriv og de politiske hensigter igennem 
sigtelinjerne.  
 
Emnet er en vigtig politisk beslutning for de københavnske folkeskoler 
og børn og unge.  
Man udfaser fx BUF-flex ordningen og der skal tænkes en halv 
lederstilling ind fremover samt overgangspædagoger og to voksne i 
bh. klasser og 1. klasser.  
Vi planlægger med at flere lærere har flere to-voksen timer i alle 
afdelinger. 
 
TV04 er et projekt som er iværksat, hvor der er tværprofessionelle forløb 
tilknyttet overgangen mellem daginstitution og skole. Det giver 
mulighed for at lave indsatser, som kan iværksættes meget tidligt og 
give et tættere samarbejde. Det handler om at starte indsatserne hurtigt 
og det handler om børnenes trivsel, hvilket et positivt.  
Blandt medarbejderne er der drøftelse og nysgerrighed på, hvordan 
rammen bliver og alle er bevidsthed om at det er en længerevarende 
proces.  

https://www.kk.dk/politik/politikker-og-indsatser/boern-og-unge/mangfoldige-boernefaellesskaber
https://www.kk.dk/politik/politikker-og-indsatser/boern-og-unge/mangfoldige-boernefaellesskaber
https://www.kk.dk/politik/politikker-og-indsatser/boern-og-unge/mangfoldige-boernefaellesskaber
https://www.kk.dk/politik/politikker-og-indsatser/boern-og-unge/mangfoldige-boernefaellesskaber


 

Ibrugtagningen af ny bygning og en bedre fordeling i 
indskolingsbygningen kommer til at give mere ro. Det bliver markant 
anderledes at være tre årgangen i vores røde indskolingsbygning.  

Årshjul 
Bilag eftersendes eller 
udleveres på mødet.  

I et elevperspektiv er det fornuftigt med skiftende ugedage grundet 
fritidsaktiviteter og fritidsjob. Tidspunktet er fornuftigt med kl. 16 – 18. 
Forslag til at områdeskolebestyrelsesmødet kunne afholdes her på 
Damhusengen.  
 
Max fremsender udkast til årshjul 

Året der gik 
 

Løs god snak om møderne og indsatserne i Skolebestyrelsen.  
Info. om antal børnehaveklasser.  
- Godt år og bestyrelsen har fået den information, som der har været 

behov for 
- Principperne er blevet opdateret  
- Godt at kommunikationen til skolebestyrelsen er på Aula fremfor 

mail – et samlet sted.  
- KKFO-rådet har kigget ind i deres deltagelse på 

bestyrelsesmøderne. Deltagerne kan skiftes til at deltage, hvilket 
giver større fremmøde. Nogle gange kan enkelte punkter være 
svære at tale ind i og dette er et opmærksomhedspunkt til første 
KKFO-rådsmøde samstemt med skolebestyrelsens årshjul. 

- Forskeraften skal lægges først på året og skal planlægges nu. 
Samtaler og 
ansættelser, skemaer. 

3. Hvad og hvem er ansat – er ansættelser i hus? Hvad kan vi forvente? 
4. Vi har slået følgende stillinger op i maj/juni; fem lærerstillinger, to 

køkkenansvarlige, to overgangspædagoger, en ressourcemedarbejder, 
en leder. 

5. Info. vedr. skemaer.  
Vi mangler det sidste og kan forhåbentlig snart melde ud, hvem vi 
ønsker at ansætte som ny afdelingsleder.  
Vi har ansat to køkkenansvarlige og der har været særligt fokus på den 
didaktiske og pædagogiske opgave.  
Vi har ansat tre lærere og har et stillingsopslag ude at gå.  
Vi har ansat en overgangspædagog og et stillingsopslag er slået op 
igen med samtaler løbende.  
Data på hvor mange af vores lærere, der er læreruddannede.  

6. År 2025/2026 Info om ting, som er besluttet i Skolebestyrelsen på tidligere møder.  
- Vi fastholder vores forskudte mødetider 
- Vi har forkortet skoledagen, vi beholder fokustimen og vi får lærerne 

så meget ned i fagtimer, vi kan og øger to-voksen timerne. 
- To voksne på i fagtimerne i bh.klasserne og 1.klasserne. 
- Vi giver ikke karakterer før 8. årgang. 
- Vi har revideret samtlige principper men udskyder princippet om 

klassesammenlægninger til starten af næste skoleår 
- Vi har ansat en leder mere 
- Vi har godkendt, at der ikke er svømning næste skoleår 

7. Suppleringsvalget Der er i hvert fald fire kandidater, så vi skal ud et valg. Magnus og Line 
følger op på de to sidste kandidater.   
Kristian følger op på digital afstemning på Aula og taler derefter med 
Anders og Magnus om mulighederne.  



 

Evt. Indvielse af ny bygning med vores naboer mandag den 15/9. 
Max melder ud i et sommerferiebrev om blandt andet vores tilskud til 
Madskole mm. 

 


